
Rada Miejska Gminy Lubomierz 
Komisja Sfery Budżetowej, Gospodarczej i Przestrzegania Prawa, Komisja Wsi, 

Budownictwa i Ochrony Środowiska 

Protokół nr 8/2019 

8 Posiedzenie w dniu 18 czerwca 2019 r.  

Obrady rozpoczęto 18 czerwca 2019 o godz. 09:00, a zakończono o godz. 14:00 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 7 członków. 

Obecni: Małgorzata Pasierbska, Dariusz Penkala, Michał Pater, , Mariusz Kozłowski, 

Wojciech Nowicki, Tadeusz Andruszków, Marcin Zając.    

Nieobecni: Krzysztof Mytych, Anna Mielniczyn, Radosław Chorążyczewski. 

Przewodnicząca Komisji Wsi, Budownictwa i Ochrony Środowiska Małgorzata Pasierbska 

powitała obecnych 7 członków komisji i zaproszonych gości na posiedzeniu.                                      

Lista obecności w załączeniu. Załącznik nr 1.                                                                                         

Z uwagi na obecność przedstawiciela mieszkańców Gminy i Miasta Lubomierz, w związku                

z wnioskiem o wyrażenie zgody na udzielenie bonifikaty od opłaty jednorazowej z tytułu 

przekształcenia prawa użytkowania wieczystego gruntów, stanowiących własność Gminy                       

w prawo własności tych gruntów osobom fizycznym będącym właścicielami gruntów 

zabudowanych budynkami mieszkalnymi jednorodzinnymi lub współwłaścicielami udziałów 

w gruntach związanych z lokalami mieszkalnymi, Przewodnicząca Komisji zgłosiła zmiany     

w porządku posiedzenia poprzez wprowadzenie w pkt. 1 przedmiotowego wniosku. 

Radni jednogłośnie (7 głosów za, 0 wstrzymujących, 0 przeciwnych) przyjęli przedstawiony 

porządek obrad wraz ze zmianami. 

Porządek posiedzenia: 

1. Omówienie raportu o stanie gminy. 

2. Przyjęcie  sprawozdania z realizacji budżetu Gminy i Miasta w 2018 roku. 

3. Opracowanie planu pracy komisji na II półrocze 2019 roku. 

4. Omówienie projektów uchwał przygotowanych na sesję.           

5. Sprawy różne. 

 

 

Ad.1 

 

Przedstawiciel mieszkańców Lubomierza  Piotr Olejnik – omówił zagadnienia dot. bonifikaty 

przy przekształceniu prawa użytkowania wieczystego gruntów w prawo własności osobom 

fizycznym (na podstawie ustawy z dnia 20 lipca 2018 r.). Zgodnie z art. 9 ust. 3 ustawy ,                  

w przypadku wniesienia opłaty jednorazowej za przekształcenie gruntu stanowiącego 

własność Skarbu Państwa, osobom fizycznym będących właścicielami  budynków 

mieszkalnych jednorodzinnych lub lokali mieszkalnych lub spółdzielniom mieszkaniowym 

przysługuje bonifikata od tej opłaty w wysokości odpowiednio 60% - w przypadku wniesienia 

opłaty w danym roku, w którym nastąpiło przekształcenie, 50% w drugim, 40% w trzecim 

roku, 30% w czwartym roku, 20% w piątym roku, 10%  jeśli opłata zostanie wniesiona 
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w szóstym roku. Rada gminy powinna podjąć uchwałę. Na 166 gmin, aż 80 podjęło 

przedmiotową uchwałę. Mieszkańcy naszej gminy nie mogą czuć się gorsi od  mieszkańców 

innych gmin, w których stosowane są bonifikaty. 

Przewodniczący Komisji Sfery Budżetowej, Gospodarczej i Przestrzegania Prawa - Dariusz 

Penkala -  zapytał, czy nie lepiej byłoby złożyć pismo jako petycja, a nie jako inicjatywa 

obywatelska? 

Radny Marcin Zając – stwierdził, że pomimo określonej sytuacji,  należałoby rozpatrzyć 

wniosek. 

Skarbnik GiM Elżbieta Jaśkiewicz – odpowiedziała, iż stoi na straży dochodów i wydatków 

gminy. Należy wziąć pod uwagę – część mieszkańców już dokonał opłat. 

Przedstawiciel mieszkańców Lubomierza  Piotr Olejnik – argumentem nie może być liczba 

osób, która dokonała już całkowitej opłaty, ponieważ przed dokonaniem takiej wpłaty 

powinny zostać one poinformowane o możliwości podjęcia przez Radę Gminy i Miasta 

Lubomierz uchwały o bonifikacie.  

Radny Marcin Zając – przypomniał o problematyce związanej z osobami, które już dokonały 

opłaty. 

Przewodnicząca Komisji WBiOŚ Małgorzata Pasierbska – zapytała o liczbę osób, które 

dokonały wpłaty. 

Sekretarz Gim Adam Skrzydłowski – zostanie zrobiona symulacja, która zostanie Państwu 

przedstawiona. 

Wiceprzewodniczący Rady MG Mariusz Kozłowski – poinformował – na najbliższej sesji 

otrzymamy symulację wpłat, ale analizy nie dokonamy. Zbliża się okres wakacyjny, nawet 

jeśli wniosek zostanie przegłosowany, to do tematu powrócimy dopiero we wrześniu. 

Ad.2 .  

Omówienie raportu o stanie gminy. 

Przewodnicząca Komisji WBiOŚ Małgorzata Pasierbska – raport o stanie gminy został 

przedstawiony, każdy mógł się zapoznać. 

Sekretarz GiM Adam Skrzydłowski – debata nad raportem gminy odbędzie się na najbliższej 

sesji. Każdy ma prawo zabrać głos (do 15 osób) pod warunkiem, że złoży wniosek                                      

w  przeddzień sesji. Obecny burmistrz pełni obowiązki właściwie od dnia 17 listopada                   

2018 r., ale w dokumencie została zawarta całość roku 2018. Na sesji będą obecni pracownicy 

merytoryczni odpowiedzialni za określone czynności. Jeśli chodzi o obsługę interesantów jest 

prowadzona bardzo sprawnie. W ciągu jednego dnia są obsługiwani, z równoczesnym 

zarejestrowaniem w poczcie elektronicznej.               

 

 

Ad.3.  

Skarbnik GiM Elżbieta Jaśkiewicz - omówiła sprawozdanie z realizacji budżetu Gminy                

i Miasta w 2018 roku. Materiał w załączeniu. Załącznik nr 2.                                                                    

Plan wydatków 29.381.700,00 zł, wykonanie 28.838.924,96 zł, wykonanie % - 98,15%.                 

Plan wykonania dochodów: 29.068.000,00 zł, wykonanie 28.739.005,66 zł, wykonanie %                       

-98,87%. W tym dochody bieżące w kwocie 27.207.578,54 zł., co stanowi 94,67%  

zrealizowanych dochodów ogółem, a dochody majątkowe w kwocie 1.531.427,12, co stanowi 

5,33 % dochodów ogółem.   
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Gmina na dzień 31 grudnia 2018 r. posiadała wolne środki finansowe w kwocie 252.247,95 zł 

które Gmina może przeznaczyć na realizację zadań w 2019 r.  Stan zobowiązania na dzień 31 

grudnia 2018 r.: 7.400.000,00 zł,  stan  należności: 2.517.462,19 . 

 

Poddając analizie wydatki budżetowe w okresie sprawozdawczym Komisja stwierdziła, że 

Burmistrz Gminy i Miasta Lubomierz przestrzegał dyscypliny budżetowej. Nie stwierdzono 

przypadków wydatkowania środków na zadania nie ujęte w planie oraz brak przekroczeń 

wydatków w poszczególnych działach, rozdziałach i paragrafach.  

 

W poszczególnych działach dochody budżetowe kształtowały się w następujący sposób: 

- Dział 010 – Rolnictwo i łowiectwo  100 % planu, 

- Dział 020  – Leśnictwo 97,30% planu,  

- Dział 600 – Transport i łączność 100 % planu, 

- Dział 700 – Gospodarka mieszkaniowa 65,01 % planu,  

- Dział 710 – Działalność usługowa 100,00 % planu, 

- Dział 750 – Administracja publiczna 128,41 % planu, 

- Dział 751 – Urzędy naczelnych organów władzy państwowej, kontroli i ochrony prawa 

oraz  

  sądownictwa 86,40 % planu,   

- Dział 752 – Obrona narodowa 100 % planu, 

- Dział 754 – Bezpieczeństwo publiczne i ochrona przeciwpożarowa 24,21 % planu, 

- Dział 756 – Dochody od osób prawnych, od osób fizycznych i od innych jednostek 

nieposiadających osobowości prawnej oraz wydatki związane z ich poborem 103,72 % 

planu, 

- Dział 758 – Różne rozliczenia 100 % planu, 

- Dział 801 – Oświata i wychowanie 98,40% planu,  

- Dział 851 – Ochrona zdrowia 61,50 % planu, 

- Dział 852 – Pomoc społeczna 95,57 % planu, 

- Dział 854 – Edukacyjna opieka wychowawcza 80,27 % planu, 

- Dział 855 – Rodzina 99,94 % planu, 

- Dział 900 – Gospodarka komunalna i ochrona środowiska 96,58 % planu, 

- Dział 921 – Kultura i ochrona dziedzictwa narodowego 100,12 % planu, 

- Dział 926 – Kultura fizyczna i sport 100,45 % planu. 
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W poszczególnych działach wydatki budżetowe kształtowały się w następujący sposób: 

- Dział 010 – Rolnictwo i łowiectwo  100 % planu, 

- Dział 020  – Leśnictwo 100% planu,  

- Dział 400  – Wytwarzanie i zaopatrzenie w energię elektryczną, gaz i wodę 100% planu 

- Dział 600 – Transport i łączność 95,35 % planu, 

- Dział 630 – Turystyka 68,99 % planu, 

- Dział 700 – Gospodarka mieszkaniowa 99,61 % planu,  

- Dział 710 – Działalność usługowa 53,50 % planu, 

- Dział 750 – Administracja publiczna 99,49 % planu, 

- Dział 751 – Urzędy naczelnych organów władzy państwowej, kontroli i ochrony prawa 

oraz  

       oraz sądownictwa 86,40 % planu, 

- Dział 752 – Obrona narodowa 100 % planu, 

- Dział 754 – Bezpieczeństwo publiczne i ochrona przeciwpożarowa 96,55 % planu, 

- Dział 757 – Obsługa długu publicznego 95,65 % planu, 

- Dział 801 – Oświata i wychowanie 99,08 % planu, 

- Dział 851 – Ochrona zdrowia 70,54 % planu, 

- Dział 852 – Pomoc społeczna 96,83 % planu, 

- Dział 853 – Pozostałe zadania w zakresie polityki społecznej 100 % planu, 

- Dział 854 – Edukacyjna opieka wychowawcza 98,49 % planu, 

- Dział 855 – Rodzina 99,44 % planu, 

- Dział 900 – Gospodarka komunalna i ochrona środowiska 96,63 % planu, 

- Dział 921 – Kultura i ochrona dziedzictwa narodowego 99,44 % planu, 

- Dział 926 – Kultura fizyczna i sport 98,92 % planu. 

 

Komisja Rewizyjna na posiedzeniu w dniu 06 czerwca 2019 r. wydała  pozytywną opinię                          

z wykonania budżetu za 2018 rok stwierdziła, że celowość wydatkowania oraz realizację zadań 

inwestycyjnych omówiono szczegółowo w sprawozdaniu. Wydano wniosek  w sprawie 

udzielenia  absolutorium Burmistrzowi Gminy i Miasta Lubomierz za 2018 rok W wyniku 

realizacji dochodów i wydatków budżetu gminy za 2018 rok powstał deficyt w kwocie 

99.919,30 zł przy planowanym w wysokości 313.700,00 zł. W 2018 roku gmina dokonała 

spłaty rat kredytów długoterminowych w kwocie 450.000,00 zł.  Gmina na dzień 31 grudnia 

2018 r. posiadała wolne środki finansowe w kwocie 252.247,95 zł, które Gmina może 

przeznaczyć na realizację zadań w 2019 roku. 
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Poddając analizie wydatki budżetowe w okresie sprawozdawczym Komisja stwierdziła, że 

Burmistrz Gminy i Miasta Lubomierz przestrzegał dyscypliny budżetowej. Nie stwierdzono 

przypadków wydatkowania środków na zadania nie ujęte w planie oraz brak przekroczeń 

wydatków w poszczególnych działach, rozdziałach i paragrafach.  

Opinię pozytywną o przedłożonym przez Burmistrza Gminy i Miasta Lubomierz 

sprawozdaniu z wykonania budżetu gminy i miasta Lubomierz za 2018 rok wydała 

Regionalna Izba Obrachunkowa we Wrocławiu – uchwała nr I/39/2019 z dnia 6 maja 2019 r. 

Wiceprzewodniczący RMG Mariusz Kozłowski – zapytał o wzrost struktury dochodów                     

w roku 2018 w porównaniu do lat poprzednich. Znaczny wzrost podatku od czynności 

cywilno – prawnych, czy taka sytuacja będzie ciągła? 

Skarbnik GiM Elżbieta Jaśkiewicz – dochody od czynności cywilno – prawnych są 

przekazywane do urzędu skarbowego. 

Wiceprzewodniczący RMG Mariusz Kozłowski – zapytał o komercyjny dowóz wody, czy coś 

wiadomo o podjętych działaniach. 

Sekretarz GiM Adam Skrzydłowski – gmina nie ma obowiązku komercyjnego dowożenia 

wody. Należałoby się dogadać z osobą prywatną, która zatankuje i dowiezie wodę. 

Wiceprzewodniczący RMG Mariusz Kozłowski – wskazał na potrzebę założenia zakładki na 

stronie BIP Urzędu Gminy i Miasta Lubomierz odnośnie inicjatywy lokalnej, a nie 

zamieszczanie tematu w aktualnościach. 

Przewodniczący RMG Michal Pater – myślę, że należałoby opracować regulamin obrad sesji 

Rady Miejskiej Gminy Lubomierz. Mam informację z innych gmin o przynoszonych 

wnioskach do przewodniczącego w kwestii przedstawienia. Należałoby to usystematyzować i 

zapisać. 

 

Ad.4 

Przystąpiły do opracowanie planu pracy komisji na II półrocze 2019 roku. Opracowano 

poniższe plany pracy. 
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                                                                                                                                                  Załącznik nr 3 

                                                                                                                                   do Uchwały nr IX/68 /19 

                                                                                             Rady Miejskiej Gminy Lubomierz 

                                                                                                                           z dnia 27.06.2019 r. 

 

PLAN PRACY 

KOMISJI WSI, BUDOWNICTWA I OCHRONY ŚRODOWISKA 

RADY MIEJSKIEJ GMINY LUBOMIERZ 

NA II PÓŁROCZE 2019 ROKU 

 

 

TERMIN 

POSIEDZENIA 

 

 

TEMATYKA POSIEDZENIA 

 

m-c wrzesień 

 

 

 

 

1. Informacja z wykonania budżetu Gminy i Miasta za I półrocze 2019 r. 

2. Sprawozdanie na temat wypoczynku letniego. 

3. Informacja w zakresie przebiegu inwestycji pn. „Rewitalizacja w Gminie 

    Lubomierz”. 

4. Opracowanie regulaminu obrad sesji Rady Miejskiej Gminy Lubomierz. 

5. Informacja z organizacji placówek oświatowych w roku szkolnym  2019/2020.  

 

 

     m-c październik 

 

 

1. Analiza wniosków składanych do projektu budżetu na 2019 rok. 

2. Sprawozdanie z Ogólnopolskiego Festiwalu Filmów Komediowych 

    i PixelManii w Lubomierzu 2019 r.   

 

 

m-c listopad 

 

 

 

1. Omówienie projektu budżetu na 2020 rok. 

2. Informacja Straży Miejskiej z kontroli sołectw w zakresie utrzymania  

    czystości i porządku w Gminie. 

 

 

 

m-c  grudzień 

 

 

 

1. Przyjęcie budżetu Gminy i Miasta na 2020 rok.     

2. Opracowanie planu pracy na I półrocze 2020 roku. 
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                                                                                                                   Załącznik nr 4 

                                                                                                                                    do Uchwały nr IX/68 /19 

                                                                                             Rady Miejskiej Gminy Lubomierz 

                                                                                                                            z dnia 27.06.2019 r. 

 

PLAN PRACY 

KOMISJI SFERY BUDŻETOWEJ, GOSPODARCZEJ I PRZESTRZEGANIA PRAWA 

RADY MIEJSKIEJ GMINY LUBOMIERZ 

NA II PÓŁROCZE 2019 ROKU 

 

 

TERMIN 

POSIEDZENIA 

 

 

TEMATYKA POSIEDZENIA 

 

m-c wrzesień 

 

 

 

1. Informacja z wykonania budżetu Gminy i Miasta za I półrocze 2019 r. 

2. Sprawozdanie na temat wypoczynku letniego. 

3. Informacja w zakresie przebiegu inwestycji pn. „Rewitalizacja w Gminie 

    Lubomierz”. 

4. Opracowanie regulaminu obrad sesji Rady Miejskiej Gminy Lubomierz. 

5. Informacja z organizacji placówek oświatowych w roku szkolnym  2019/2020.  

 

 

     m-c październik 

 

 

 

1. Analiza wniosków składanych do projektu budżetu na 2019 rok.  

 2. Sprawozdanie z Ogólnopolskiego Festiwalu Filmów Komediowych 

    i PixelManii w Lubomierzu 2019 r.   

     

m-c listopad 

 

 

1. Omówienie projektu budżetu na 2020 rok.  

3. Informacja Straży Miejskiej z kontroli sołectw w zakresie utrzymania  

    czystości i porządku w Gminie. 

 

 

  m-c  grudzień 

 

 

 

1. Przyjęcie budżetu Gminy i Miasta na 2020 rok            

2. Opracowanie planu pracy komisji na I półrocze 2020 roku. 
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Ad.5  

Przystąpiono do omówienie projektów uchwał przygotowanych na sesję. 

Sekretarz GiM Adam Skrzydłowski – przedstawił projekt uchwały  w sprawie udzielenia 

Burmistrzowi Gminy i Miasta Lubomierz wotum zaufania.  

„ Zgłoszenie składa się najpóźniej w dniu poprzedzającym dzień, na który zwołana została 

sesja, podczas której ma być przedstawiany raport o stanie gminy. Mieszkańcy są 

dopuszczani do głosu według kolejności otrzymania przez przewodniczącego rady zgłoszenia. 

Liczba mieszkańców mogących zabrać głos w debacie wynosi 15, chyba że rada postanowi o 

zwiększeniu tej liczby.  Po zakończeniu debaty nad raportem o stanie gminy rada gminy 

przeprowadza głosowanie nad udzieleniem wójtowi wotum zaufania. Uchwałę o udzieleniu 

wójtowi wotum zaufania rada gminy podejmuje bezwzględną większością głosów 

ustawowego składu rady gminy. Niepodjęcie uchwały o udzieleniu wójtowi wotum zaufania 

jest równoznaczne z podjęciem uchwały o nieudzieleniu wójtowi wotum zaufania”.  

Projekt uchwały w sprawie zmiany statutu Sołectwa Popielówek. Zmiana podyktowana jest 

liczbą osób, wchodzących w skład Rady Sołeckiej, będą 4 osoby. 

Skarbnik GiM Elżbieta Jaśkiewicz – przedstawiła projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia                          

i zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu 

gminy Lubomierz za 2018 rok. Sprawozdanie finansowe zostało przekazane w formie 

elektronicznej, w celu zapoznania się. W terminie do 30 czerwca roku następującego po roku 

budżetowym organ stanowiący jednostki samorządu terytorialnego rozpatruje i zatwierdza 

sprawozdanie. 

Projekty uchwał w sprawie: zmieniająca uchwałę w sprawie wieloletniej prognozy finansowej 

Gminy Lubomierz i zmian w budżecie na 2019 rok, są na etapie przygotowania. Analizujemy, 

czy zaciągnąć pożyczkę w celu sfinansowania zadania (rewitalizacja), na które otrzymamy 

finanse z Urzędu Marszałkowskiego w terminie późniejszym. Środki, które powinny wpłynąć 

w styczniu, spłynęły dopiero w maju br.  Pożyczka nie wchodzi w wskaźniki (nie ulegną 

zmianie). Po otrzymaniu II transzy spłacimy pożyczkę. Planuje się zmianę w zakresie: usług 

pocztowych, dowożenia dzieci do szkół, remontu dróg.  

Projekt uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Gminy i Miasta Lubomierz 

za 2018 rok jest ściśle związany ze sprawozdaniem finansowym. Komisja Rewizyjna Rady 

Miejskiej Gminy Lubomierz na posiedzeniu w dniu 6 czerwca 2019 r. analizowała i 

rozpatrywała   

dokumenty niezbędne do udzielenia absolutorium tj. sprawozdanie z wykonania budżetu 

gminy Lubomierz za 2018 rok wraz z opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej o tym 

sprawozdaniu, sprawozdanie finansowe oraz informacje o stanie mienia gminy. W wyniku 

analizy tych dokumentów komisja sporządziła opinię oraz wniosek o udzielenie Burmistrzowi 

Gminy i Miasta Lubomierz absolutorium.  

Kierownik Referatu technicznego Przemysław Kułaga – omówił projekt uchwały w sprawie 

wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości. Wyraża się zgodę na zamianę nieruchomości 

gminnej na nieruchomość stanowiącą własność osoby fizycznej w Pasieczniku. Warunki 

zamiany nieruchomości zostały określone w protokole uzgodnień spisanym pomiędzy 

stronami, który stanowi podstawę do sporządzenia aktu notarialnego. Nastąpi zmiana 

przebiegu gruntownej drogi gminnej nr 797. 
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Projekt uchwały w sprawie określenia  wzoru wniosku o wypłatę zryczałtowanego dodatku 

energetycznego został przygotowany przez MGOPS w Lubomierzu. Zmiana przepisów 

nałożyła obowiązek na radę gminy określenia wzoru wniosku o wypłatę dodatku 

energetycznego w formie uchwały. 

Ad.6  

W sprawach różnych. 

Sekretarz GiM Adam Skrzydłowski – poruszył temat protokołów sesji. Z uwagi na nagrywane 

sesje nie ma potrzeby pisania obszernych protokołów. Powinny być krótkie. Przebieg sesji 

jest do odtworzenia w internecie. 

Przewodnicząca Komisji WBiOŚ – Małgorzata Pasierbska – spostrzegła - transmisje sesji nie 

są zamieszczane na bieżąco, ostatnio została zamieszczona sesja grudniowa. 

Sekretarz GiM Adam Skrzydłowski – udostępniony jest bezpośredni dostęp do odbywającej 

się sesji. 

Radny Tadeusz Andruszków – kwestia słyszalności jest bardzo słaba, czasem z wypowiedzi 

nic nie można zrozumieć. 

Przewodniczący RMG Michał Pater – należałoby mieć do dyspozycji mikrofon przechodni. 

Przewodnicząca Komisji WBiOŚ – Małgorzata Pasierbska – odniosła się do tematu braku 

obsługi weterynaryjnej na terenie gminy. W przypadku określonych zdarzeń rolnicy dzwonią 

do Strzegomia, Jawora. W Golejowie był przypadek klaczy i źrebaka, źle się to skończyło 

(zwierzęta padły). Lekarz weterynarii jadący z Jawora nie dojechał na czas.   

Radny Marcin Zając – podał przykład - jako strażacy mieliśmy kilka przypadków wyjazdu 

np. do sarny, zwierzę się męczyło i tak naprawdę nie mieliśmy się do kogo zwrócić o pomoc.  

Sekretarz GiM Adam Skrzydłowski – dyżurującym jest powiatowy lekarz weterynarii. 

Radny Marcin Zając – zdarza się bezpodstawne wzywanie straży, jak to miało miejsce w 

ostatnim okresie czasu. Radny powiatowy wezwał straż do wycinania drzewa i gałęzi                          

przy drodze do własnej posesji. Wykorzystanie instytucji do swoich prywatnych celów.                   

Z polecenia dowódcy musieliśmy jechać i wykonać czynności.  

Adam Skrzydłowski – nawiązał do skrzyżowania w Pławnej Górnej, droga też budzi wiele 

zastrzeżeń. 

Radny Marcin Zając – przypomniał o remoncie drogi do Wojciechowa, nawiązał do dalszego 

remontu drogi w Popielówku (nie wykorzystano możliwości finansowych w dokończeniu 

remontu).                                                                                                                                                                              

Przewodniczą Komisji WBiOŚ Małgorzata Pasierbska – przy wjeździe do Golejowa miał 

miejsce wypadek, droga nie została zabezpieczona, są utrudnienia. Samochód wpadł do rzeki 

zniszczył barierkę. Wykonałam telefon do kierownika Zarządu Dróg Powiatowych, obiecał 

sprawie nadać bieg. W efekcie tylko oklejono miejsce taśmą (po 2 tygodniach). 
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Wypracowano poniższe wnioski i poddano głosowaniu.                                                                                        

W chwili głosowania było obecnych 6 radnych. 

Wniosek nr 1: 

1. O wystąpienie z wnioskiem w sprawie wyznaczenia dyżurów lekarzy weterynarii   

w celu zapewnienia opieki weterynaryjnej nad zwierzętami lub szukania innych                            

       rozwiązań pomocnych rolnikom z terenie miasta i gminy Lubomierz.  

Radni jednogłośnie (6 głosów za, 0 wstrzymujących, 0 przeciwnych) przyjęli wniosek. 

Wniosek nr 2: 

               

2. O wystąpienie do właścicieli dróg na terenie miasta i gminy Lubomierz do Zarządu  

Dróg Powiatowych i Zarządu Dróg Wojewódzkich o wskazanie terminów  

wykonywania remontów dróg. 

Radni jednogłośnie (6 głosów za, 0 wstrzymujących, 0 przeciwnych) przyjęli wniosek. 

 

Sekretarz  GiM Adam Skrzydłowski – poinformował o podejmowanych uchwałach w 

innych gminach w temacie „5 G” w sprawie przyjęcia rezolucji w sprawie projektu 

ustawy o zmianie ustawy o wspieraniu rozwoju usług i sieci telekomunikacyjnych oraz 

niektórych innych ustaw. Technologia 5G jest to najnowszy standard sieci komórkowej, 

w której stosowane będą nowe, nieużywane dotąd zakresy częstotliwości, nowe 

rozwiązania techniczne.  Materiał otrzymaliście Państwo w Programie e/Sesja. Należy 

dokładnie przeanalizować w celu zajęcia stosownego stanowiska.  

 

                     Przewodnicząca Komisji Wsi, Budownictwa i Ochrony Środowiska Małgorzata 

Pasierbska zakończyła wspólne posiedzenie komisji stałych Rady Miejskiej Gminy 

Lubomierz: Sfery Budżetowej, Gospodarczej i Przestrzegania Prawa, i Wsi , Budownictwa i 

Ochrony Środowiska. 

Na tym protokół zakończono.                                                                                    
                       Przewodnicząca Komisji Wsi, Budownictwa 

                                                                        i Ochrony Środowiska  

                                                                            Małgorzata Pasierbska 

                                                                             Przewodniczący Komisji Sfery Budżetowej, Gospodarczej 

                                                                            i Przestrzegania Prawa  

                                                                          Dariusz Penkala 

 Przygotował(a): Mariola Laskowska 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  



 


